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To: CRE [Aa @ rivm.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Tue 9/22/2020 3:22:35 PM

Subject: RE: Vraag Virologische dagstaat SARS-CoV-2

Received: Tue 9/22/2020 3:22:37 PM

Bedankt voor het doorsturen | IER
Eens.

Zou een keer per week rapporteren een oplossing zijn?
Dat zou dan meteen voor alle labs zijn en dan mist EPI de voortgang in perc pos per dag natuurlijk.
Ben benieuwd wat ze antwoorden.

Groet, IKE
trom: INEKE SESE1Sent: dinsdag 22 september 2020 17:19

To: SEE er. i>

Subject: FW: Vraag Virologische dagstaat SARS-CoV-2

Ter info

Ben bang dat dit meer gaat komen.

Mvg

From: EEC.
Sent: dinsdag 22 september 2020 16:11

To: < rivm.nl>; 5.1.2e 2) rivm.nl>

Cc: rivm.nl>; 5.1.2e rivm.nl>

Subject: FW: Vraag Virologische dagstaat SARS-CoV-2

Onderstaande mail ontving ik vanIEEE -- het Tergooiziekenhuis. Zij rapporteren al een tijd geen data

meer. [EER heeft contact gezocht met dit ziekenhuis en dit is een reactie daarop.
Hetzelfde geldt voor het Antonius zh. Daar waren technische problemen, die inmiddels opgelost zijn, maar de

rapportage lijkt geen prioriteit te hebben.

De vraag is hoe hier mee om te gaan. We zouden kunnen overgaan naar wekelijkse rapportage ipv dagelijks, maar

ik betwijfel of dit een oplossing is.

We kunnen ze natuurlijk niet verplichten dit te rapporteren. Aan de andere kant zet VWS er wel druk op zoals we

gemerkt hebben bij de rapportage van Sanquin.

Ter info: Het totaal aantal geteste personen in de teststraat is, zoals verwacht, lager dan gemeld in de dagstaten.
De aantallen positieve testen daarentegen zijn lager. Het percentage positief in de dagstaten voor samples

afkomstig van de GGD is 4.9% deze week vergeleken met 6.1% in de teststraat

Graag jullie reactie (of even overleggen)
Groet

Dubbel



185390

Dubbel



185390

Dubbel


